
Fra: Aud Karin Oen (audkarino@hotmail.com)
Sendt: 28.02.2019 09:47:22
Til: Folkevalde
Kopi: 

Emne: Spørsmål til fylkesordførar, tingsete mars 2019
Vedlegg: 

Hordaland fylkesting har vedteke at det berre skal nyttast hotell med tariffavtale for dei tilsette. No når fellesnemnda
har møte rundt i Sogn og Fjordane gjeld dette vedtaket der og?

Beste helsing
Aud Karin Oen
Tlf: 922251195


